

TRADEMARK ASSIGNMENT COVER SHEET

Electronic Version v1.1
Stylesheet Version v1.2

ETAS ID: TM634576

SUBMISSION TYPE:	NEW ASSIGNMENT		
NATURE OF CONVEYANCE:	MERGER		
EFFECTIVE DATE:	07/25/2014		
CONVEYING PARTY DATA			
Name	Formerly	Execution Date	Entity Type
Gottwald Port Technology GmbH		06/30/2014	Gesellschaft Mit Beschränkter Haftung (GmbH): GERMANY
RECEIVING PARTY DATA			
Name:	Terex MHPS GmbH		
Street Address:	Forststr. 16		
City:	Düsseldorf		
State/Country:	GERMANY		
Postal Code:	40597		
Entity Type:	Gesellschaft Mit Beschränkter Haftung (GmbH): GERMANY		
PROPERTY NUMBERS Total: 1			
Property Type	Number	Word Mark	
Registration Number:	2579328	VISUMATIC	
CORRESPONDENCE DATA			
Fax Number:	6169755505		
<i>Correspondence will be sent to the e-mail address first; if that is unsuccessful, it will be sent using a fax number, if provided; if that is unsuccessful, it will be sent via US Mail.</i>			
Phone:	6169755500		
Email:	vredeveld@gardner-linn.com		
Correspondent Name:	Gardner, Linn, Burkhardt & Ondersma LLP		
Address Line 1:	2900 Charlevoix Drive SE		
Address Line 2:	Suite 300		
Address Line 4:	Grand Rapids, MICHIGAN 49546		
NAME OF SUBMITTER:	Karl T. Ondersma		
SIGNATURE:	/Karl T. Ondersma/		
DATE SIGNED:	03/25/2021		
Total Attachments: 2			
source=112016WO_Certificate_Rechtsnachfolgebescheinigung#page1.tif			
source=112016WO_Certificate_Rechtsnachfolgebescheinigung#page2.tif			

OP \$40.00 2579328

**Bescheinigung gemäß § 21.1.2
der Bundesnotarordnung**

Ich bescheinige aufgrund heutiger
Einsichten in die Handelsregister
des Amtsgerichts Düsseldorf
HRB 42969 (geschlossen) und
HRB 72305:

- Die **Gottwald Port Technology GmbH** mit Sitz in Düsseldorf wurde durch Verschmelzungsvertrag vom 30.06.2014 sowie die Zustimmungsbeschlüsse der Gesellschafterversammlungen der Übertragenden und der übernehmenden Gesellschaft vom selben Tage mit der **Terex MHPS GmbH** mit dem Sitz in Düsseldorf verschmolzen.
- Die Eintragung erfolgte im Handelsregister des Amtsgerichts Düsseldorf HRB 72305 am 25.07.2014.

Ferner bescheinige ich aufgrund
heutiger Einsichten in das Handels-
register des Amtsgerichts Hagen
HRB 5537 (geschlossen) und des
Amtsgerichts Düsseldorf HRB 72305:

- Die **Demag Cranes & Components GmbH** mit Sitz in Wetter (Ruhr) wurde durch Verschmelzungsvertrag vom 30.06.2014 sowie die Zustimmungsbeschlüsse der Gesellschafterversammlungen der Übertragenden und der übernehmenden Gesellschaft vom selben Tage mit der **Terex MHPS GmbH** mit dem Sitz in Düsseldorf verschmolzen.
- Die Eintragung erfolgte im Handelsregister des Amtsgerichts Düsseldorf HRB 72305 am 18.07.2014.
- **Terex MHPS GmbH** ist eine Gesellschaft mit beschränkter Haftung nach den Gesetzen der Bundesrepublik Deutschland mit dem Sitz in Düsseldorf und ist als solche im Handelsregister des Amtsgerichts Düsseldorf unter HRB 72305 eingetragen.

**Certificate according to sec. 21.1.2
of the German Notaries Code**

I certify and confirm upon inspec-
tions of the Commercial Register at
the Local Court at Düsseldorf
HRB 42969 (closed) and HRB 72305:

- according to the merger agreement dated June 30, 2014 and the shareholders' resolutions of the same day the **Gottwald Port Technology GmbH** with registered office in Düsseldorf has been merged into **Terex MHPS GmbH** with registered office in Düsseldorf.
- The entry became effective upon its registration in the Commercial Register at Düsseldorf No. HRB 72305 on July 25, 2014.

Furthermore I certify and confirm
upon inspections of the Commercial
Register at the Local Court at Hagen
HRB 5537 (closed) and at the Local
Court at Düsseldorf HRB 72305:

- according to the merger agreement dated June 30, 2014 and the shareholders' resolutions of the same day the **Demag Cranes & Components GmbH** with registered office in Wetter (Ruhr) has been merged into **Terex MHPS GmbH** with registered office in Düsseldorf.
- The entry became effective upon its registration in the Commercial Register at Düsseldorf No. HRB 72305 on July 18, 2014.
- **Terex MHPS GmbH** is a Gesellschaft mit beschränkter Haftung (i.e. Limited liability company) duly incorporated and existing under the laws of the Federal Republic of Germany with registered office at Düsseldorf and is entered with the Commercial Register at Düsseldorf No. HRB 72305.

Zu Urkund dessen, habe ich meine
Unterschrift und mein Dienstsiegel
beigefügt.

In testimony whereof I have hereunto
set my hand and affixed my seal of
office.

Düsseldorf, this 5th day of August, 2014
Me/14.0001.03



Dr. Oppermann, Notary

